

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



S7

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll S7 2023.pdf

Storlek: 165562 byte

Hashvärde SHA256:

3b6692f66b766a3645a44b973f23a343f5e4d83c6615ea75724f4b79651304b9

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

Signerat av 3:

TORLEIF ERIKSSON

Signerat med BankID 2023-06-27 20:10 Ref: c019de21-ebc2-4d8d-a8f5-674dfd254014

DANIEL WIKLUND

Signerat med BankID 2023-06-27 19:12 Ref: aed0620d-0569-4998-ad63-d0f3670c84a2

Cecilia Sjölund

Signerat med BankID 2023-06-27 19:08 Ref: ae3c9505-41bc-4c1c-9020-cc86c326b5eb



SSF:s styrelsemöte (S7) 2023

Plats: Teams
Tid: 12 juni klockan 19.17-21.00

Närvarande: Torleif Eriksson, Egon Rongdén, Cecilia Sjölund, Linda Dahlin, Åke Bäckström, Anders Tanse, Tomas Salander, Daniel Wiklund

Protokoll

139 Mötets öppnande

Torleif hälsar oss välkomna och öppnar kvällens möte.

140 Val av justeringsman

Daniel Wiklund valdes av mötet att justera dagens protokoll jämte ordförande.

141 Anmälan om övriga frågor

Torleif information
Filmer från exteriörkonferensen
EP-tal nipsoft

142 Fastställande av dagordning

Mötet fastställde dagordningen.

143 Föregående protokoll S6

Mötet beslutar att lägga föregående protokoll till handlingarna.

144 Fastställande av skriftliga förfaranden

Inga skriftliga förfaranden sedan förra mötet.

145 Fastställande av AU-beslut

SSF Övre Norrbotten har ansökt om att Lennart Nilsson ska få utbildningsansvar.

SSF Lappmarken ansökte om att få bidrag för patella vid Lyckseleutställningen.

Båda dessa beslutade AU att godkänna. Mötet bifaller i båda ärendena.

146 Åtgärdslista

Åtgärdslistan kunde inte hanteras av mötet då Cissi sitter på fel plats så hon ej har tillgång till den.

147 Ekonomi och medlemsantal

Linda har inget att redovisa idag.

148 Avrapportering från avelskommittén

Anders rapporterar att från norrbottenspets att det inte hänt något sedan förra mötet. Rickard har skickat med att han avser att närvara vid somrardagarna i Finland, mötet beslutar att just för denna gång utge reseersättning om återrapportering sker av de kontakter som skett med det finska avelsrådet.

Mötet beslutar att kommittén ska uppdatera dokumentet på hemsidan och återkoppla den uppdaterade dokumentet till Anders Lundberg. Avelsdokument på hemsidan ska uppdateras och det meddelar Torleif till dem

149 Skallungskommittén

a) Sponsorer



Samtal pågår med en tilltänkt sponsor. Mötet beslutar att det kan utgå mot en halvsidas annons i ståndskall per nummer. Samt lägga in deras logga på vår hemsida. Mötet beslutar att bifalla detta. Kommittén fortsätter att arbeta på detta.

b) Checklista/lathund

Åke har skickat ut ett förslag på checklista för att underlätta för lokalklubbarna. Åke kommer att skicka ut den till arbetskommittén för att korrekturläsa. Medelpad kommer att ge feedback efter deras arrangemang.

150 Regelpärmen – fastställande

Mötet beslutar att regelpärmens uppdateringar nu är fastställd. Och ska publiceras.

151 Föreningskommittén

Utifrån punkt 48 i år så har SSF Riks nu haft två möten med representanter från föreningskommittén. Dock har representanterna från RIKS ändrats efter årets fullmäktige så i detta nu är det Anders Lundberg, Åke Bäckström och Torleif Eriksson. Representanterna från föreningskommittén bjuder även in andra medlemmar för vissa möten.

152 Inför KF – information

Egon och Cissi informerar att dem och Jeanette har suttit med nu på möten inför höstens kennelfullmäktige där specialklubbar för arbetande raser har diskuterat val av ordförande till CS. Cissi har bokat för att två personer ska åka på KF till hösten.

153 Jakthund nr3

Mötet beslutar att avels kommittén ska tillfrågas skriva och skicka in något till detta. Torleif tillfrågar dem.

154 Övriga frågor

Torleif information om anmälan till jaktprov. Denna har testats och det har fungerat bra enligt testpersoner. Mötet beslutar att vi uppdaterar webbtjänsten omgående på hemsidan.

Filmer från exteriörkonferensen, mötet beslutar att Teamdoc ska utökas så att detta kan lagras där. Cissi meddelar Anders Lundberg om detta.

155 Fysiska möten det kommande året

Mötet beslutar att det blir en fredag till lördag i Sundsvall den 17-18 november. Cissi tar offert för detta.

156 Nästa möte

Nästa möte är 13 augusti klockan 19.00

157 Avslutning

Torleif tackar oss alla för ikväll och önskar oss en fin sommar.

Sekreterare Cecilia Sjölund

Ordförande Torleif Eriksson

Justeringsman Daniel Wiklund